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Geacht College, 

Zoals ik al duidelijk gemaakt heb in mijn inspraakreactie, ben ik geen voorstander van het 
realiseren van het plan landgoed veldhuizenweg: 

Allereerst acht ik de instelling van landgoederen in het genoemde gebied, dat vooralsnog de 
bestemming agrarisch-waardevol heeft eerder een achteruitgang dan vooruitgang; de natuur 
zal er absoluut niet bij winnen; een enkeling wel. 

Ik ben tegen bestemming natuur (N) omdat de huidige agrarische beheerssituatie het gebied 
tot een echt natuurgebied maakt waar rust heerst en het wild ongestoord zich kan verplaatsen 
dit kan aangevuld worden met granen op de waardevolle es en diversiteit aan grassoorten 
welke dan een oase voor het wild word . en bestemming waardevol-agrarisch kan behouden. 

Bebossing geeft geen enkele meerwaarde aan dit gebied omdat de fauna de es gebruikt als 
uitloopgebied (bos eelerberg) voor fourage en dus het open karakter moet behouden. 

Dat u dit gebied geheel bestemming Natuur(N) wilt maken; om de es op de kop te kunnen 
zetten en er dan bomen en paden te creeren geeft geen enkele meerwaarde voor de natuur 
maar enkel voor diegene die op deze manier makkelijker de hiervoor geldende subsidies ed. 
kan verwerven .om dit te realiseren. 

Wilt u aangeven welke belemmerende maatregel het voor de bewoners word als het gebied de 
waarde natuur(N) krijgt ? (bebouwing,uitbreiding ed) ende compensatiehiervan.? 

Overigens zal de landelijke omgeving,ons woongenot,en de rust(t.b.v.de natuur) hierbij de 
grote verliezer zijn en enkele individuen (landgoedbewoner en agrarier) de bevoordeelden. 

Dit vertegenwoordigt geen enkel maatschappelijk belang 

Het is voor mij 00k onbegrijpelijk dat de gemeente Hellendoom hieraan medewerking 
verleent, terwijl dit ten koste gaat van velen en ten voordele van slechts enkelen. 
Zeker de natuur wint hier niets bij. 



Verder sluit ik mij aan bij de bezwaren die Mr.Van Groningen op de hoorzitting verwoord 
heeft omtrent de onterechte toepassing van de regelingen, en een duidelijke financiele injectie 
voor oneigenlijke doeleinden. De verplaatsing van het bedrijf van Kloosterman acht ik geen 
algemeen belang(er is geen intensieve veehouderij o.i.d en verplaatsing is dus in het geheel 
Geen noodzaak) en behoort dus niet uit algemene middelen bekostigd te worden.Het huidige 
bedrijf is geen enkele bedreiging of belasting voor het landschap en hoeft dus niet door de 
verkoop van villapercelen in een verplaatsing gefinancierd te worden; verplaatsing zou een 
normaal financieel bedrijfsrisico zijn waarbij de gemeente niet hoeft te helpen. 

Hierbij hou ik stand van de door mij eerder aan u gestuurde brieven en waarbij ik deze brief 
alsbezwaar en inspraakreactie aan u kenbaar maak. 

Hoogachtend, 

H.D.KamphujS} jtf 
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